
 

 

Aan het College van Gedeputeerde Staten van Noord-Brabant 
Postbus 90151 
5200 MC ‘s-Hertogenbosch 
 
Onderwerp: vragen op grond van artikel 3.2 van het Reglement van Orde 
Betreft: lange termijnoplossing zwijnenproblematiek ZO-Brabant 
 
Matara, 21 juli 2014 
 
Geacht college, 

 
Twee jaar geleden op 11 mei 2012 nam Provinciale Staten in meerderheid een motie1 aan 
die opriep te onderzoeken welke methodes gebruikt konden worden ter handhaving van de 
nuloptie van wilde zwijnen. Daarbij werd het gebruik van restlichtkijkers en de één-op-één-
methode expliciet genoemd. In dezelfde motie sprak PS de wens uit zoveel mogelijk 
uitvoering te geven aan de nuloptie voor wilde zwijnen en daartoe alle wettelijk toegestane 
middelen in te zetten.  
 
Op 18 september antwoordde GS dat er aanvullend advies is gevraagd aan de Universiteit 
van Tilburg ten aanzien van de juridische kaders van het nulstandbeleid wilde zwijnen in 
Noord-Brabant. Ook stelde GS dat men nadere beslissingen over het toestaan van 
aanvullende jachtmethodes af zou laten hangen van nadere uitspraken van het Benelux 
Gerechtshof. 
 
Op 4 oktober 2013 vroeg het CDA GS in de commissie ER om een voorstel aangaande 
handhaving van de nuloptie. Dit om tot een eindoplossing te komen. In het voorstel zouden 
alle mogelijkheden tot beperking van de overlast geschetst worden en zou er een keuze 
geboden worden aan PS. De toezegging is vooralsnog niet ingelost, maar is wel van de 
toezeggingenlijst verdwenen. 
 
Wij hebben de volgende vragen voor u: 

1. Heeft u kennisgenomen van de eerste verkeersdode? 
2. Ziet u in deze betreurenswaardige gebeurtenis aanleiding om de besluitvorming over 

een eindoplossing te versnellen? 
3. Waaruit blijkt dat GS tot op heden alles heeft gedaan wat in haar macht ligt om de 

nulstand van wilde zwijnen te bereiken? 
4. Wat is de huidige stand van zaken aangaande het toestaan van aanvullende 

jachtmethodes? 
5. Wanneer heeft de UvT gereageerd op de vraag naar advies van GS omtrent het 

nulstandbeleid? Wat waren de belangrijkste punten uit het advies? 
6. Wanneer kan PS een voorstel verwachten van GS met een compleet en limitatief 

palet aan maatregelen om tot een eindoplossing te komen? 
 
Hoogachtend, namens de CDA fractie, 
 
René Kuijken 
Danielle Aarts 

 

http://www.brabant.nl/applicaties/sis/download.ashx?qvi=40078
http://www.brabant.nl/applicaties/sis/download.ashx?qvi=41542
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